
 

DcH Brædstrup 

 

Referat for bestyrelsesmøde og trænermøde 25.06.23 kl. 10.00 

Fremmødte: Jørgen, Sara, Svend, Kamila, Hanne, Kai, Cecilie, Michael 

 

Mangler: Jette  

 

• Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde  

• Godkendt  

 

• Indlæg fra Formanden (Kamilla) 

• Slagsmål mellem hunde – besked til formanden hvis sure parter eller ingen ordentlig 

afslutning 

• Episoden er drøftet, der har været kontakt til både Noras forældre samt Lea 

omkring episoden og der er klare linjer og god tone imellem parter.  

 

• Har der været snak i plenum om hvad der skete  

• Episoden er drøftet – formand + ansvarshavende træner skal kontaktes 

fremadrettet hvis der sker lignende 

• Kommunikation 

• Ingen træning uden uddannet træner tilstede – TA skal ikke stå med ansvaret selv 

• Alle som ikke er færdiguddannede trænere skal have en backup af uddannet 

træner enten på samme hold eller på andet hold på samme tidspunkt 

• Ved agility skal hundene være i bilerne, når de ikke bruges 

• Emnet drøftes, der er ikke enighed i trænergruppen eller bestyrelsen, der bliver 

foreslået forskellige tiltag: 

• Flere hægter til at binde hundene af 

• God afstand mellem hundene når bundet af 

• Vi bruger sommerferien på at overveje flere gode ideer  

• Både med hensyn til arbejdende hund og til hunde som bare står stille 

 

• Indlæg fra næstformand (Sara) 

• PR-strategi for DcH Brædstrup (se bilag) 



• Der stilles forslag om at lave en Instagram profil til klubben, så vi kan lægge billeder 

og videoer op fra træningsseancer. Instagram kan linkes til vores facebookprofil. 

• Hvem skal styre klubbens Instagramprofil? 

• Forslag omkring opslag på Instagram hver uge – Husk GDPR-regler 

• Forslag omkring dato for samarbejde med oprettelse af Instagramprofil samt 

promovering- dato fastsættes på næste bestyrelsesmøde  

• Forslag omkring afholdelse af Hundens Dag – dato fastsættes på næste 

bestyrelsesmøde 

• Forslag omkring fritekstfelt ved tilmelding ”Hvor har du hørt om Dch Brædstrup?” 

• Blanket tilføjes i afsendelse af tilmeldingsmail angående ”hvor har du hørt om Dch 

Brædstrup?” 

• Forslag til ny facebookprofil, da gamle profil er oprettet af admin som ikke er i 

klubben mere 

 

• Kommunikation strategi fremadrettet 

• Emnet er drøftet sammen med PR-strategi 

 

• Indlæg fra Kassereren (Michael)  

• Forventet resultat pr. 30 09.23 underskud på ca. 30.000 

• 37 medlemmer pt. 

• Status på banken indestående kr. 57.212  

• Underskud p.t. kr. 7000 grundet manglende indtægter  

• Søgning af fondsmidler - Brædstrup Humanitær forening Michael skriver til dem  

• Sara og Hanne undersøger muligheder for at søge ved andre fonde efter 

sommerferien  

 

• Indlæg fra Materialeforvalteren (Kai)  

• Billeder lagt på Facebook af vores fine nye container, der skal laves rampe som skal sættes 

på.  Kai arbejder videre med at finde en løsning på en simpel rampe som er flytbar 

• Sekretær (Hanne) 

• Ordensregler for Dch Brædstrup opdateret og vedlagt til gennemsyn – godkendt – printes 

og lamineres til ophæng i klubben både ude og inde  

 

• Forslag til årshjul – planlægning af aktiviteter og arrangementer i klubben et år frem – 

kommentarer modtages gerne 

• Forslag til årshjul- planlægning af sommerfest i perioden januar – marts 

• Forslag til årshjul- fællesspisning efter træning inkl. familie en gang imellem 

• Forslag til årshjul- planlægning af fællestræning i forbindelse med afslutning på 

hvalpehold  

• Forslag til årshjul planlægning af ungdomslejr 2024 

• Forslag om at kalde det årskalender 

• Indlæg fra trænere  

• Præ-agility hold  

• Cecilie fortæller, at der er mange der gerne vil starte på et præ-agilityhold – holdet 

oprettes og starter op efter sommerferien om lørdagen fra k. 10.00 – 11.00 



• Opmærksomhed på hvad hvalpene må i forhold til fysik 

• Gennemførelse af Hvalpehold er et krav for optagelse på præ-agility 

• Cecilie og Jørgen udarbejder beskrivelse af holdet til info på klubmodul  

  

• Agility redskaber  

• Der ønskes et nyt hjul samt en ny vippe 

• Vores vippe trænger til et eftersyn – Kai tjekker at den overholder regler og er 

forsvarlig at bruge til træning 

• Nye skilte med numre ønskes  

• Evt. 

• Status på container – container er placeret  

• Indkøb af drikkevarer til salg i klubben – hvem står for dette? Kai står for dette, skriv eller 

ring til Kai ved behov for indkøb 

• Generel kommunikation i klubben – forslag omkring oprettelse af fælles facebookgruppe 

for træner og bestyrelse  så det bliver nemmere at følge med i hvad der sker i klubben. 

• Forslag om at referat printes og hænges op i klubben, så medlemmer kan se hvad der sker i 

klubben   

• Kai ønsker at gemme billeder og videoer, fra gammel Facebook side  

• Planlægning af dato for ungdomslejr 2024 

 

 

Dato for næste Træner/Bestyrelsesmøde: 20.08.23 kl. 13.00  


